
Protokoll fört vid TUR:s vattenråds årsmöte 25 mars 2024.  

Cirka 40 medlemmar deltog på mötet som hölls på Jonsa i Stranninge.  

Innan årsmötet hölls två intressanta föredrag av Johanna Thomsen, 

klimatanpassningsstrateg i Varbergs kommun och Christian Persson, 

Skogsstyrelsen. Dessutom redogjorde Lina Floer för alla de olika 

vattenvårdsprojekt som är gjorda och som planeras inom TURs 

verksamhetsområde.  

 

§1. Jan-Olof Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2. Kallelsen till mötet godkändes. 

§3. Till mötesordförande valdes Helen Andersson och till mötessekreterare 

valdes Bengt Svensson. 

§4. Till protokolljusterare valdes Sven-Arne Bengtsson och Fredrik Venåker 

§5. Mötesagendan godkändes. Beslöt att ta upp frågan kring Strömma Damm på 

övriga frågor. 

§6. Styrelsens verksamhetsberättelse presenterades, godkändes och lades till 

handlingarna. VB bifogas. 

§7. Krister Stenberg redogjorde för ekonomin, redovisningen godkändes och 

lades till handlingarna. 

§8. Revisorernas berättelse lästes upp och godkändes. 

§9. 2023 års resultat uppgick till -281.338 kr och den utgående balansen var 

1.130.106,65 kr. 

Det negativa resultat beror till stor del på projektpengar som har betalats ut, och 

den stora behållningen på bankkontot är till stor del beviljade projektpengar som 

ska betalas ut. 

Årsmötet beslutade att fastställa årets resultat och balansräkning och att överföra 

årets resultat på -281.338 kr i ny räkning. 

§10. Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2023.  

§11. Inga motioner eller propositioner var inlämnade till styrelsen. 

§12. Styrelsens verksamhetsplan presenterades. Ett tillägg gjordes. En rundtur 

för att titta på de projekt som är genomförda kommer genomföras i början av 

juni. Verksamhetsplanen godkändes. Bifogas 



§13. Beslutades om oförändrade årsarvoden för ordförande och kassör 999 kr/år 

och för övriga ledamöter 500 kr./år. 

Dessutom beslutade årsmötet att arvodet då ledamöter representerar vattenrådet 

vid möten, ska ersättas enligt LRF:s norm på 263 kr/tim + soc.avg + moms.  

Styrelsemöten och egna aktiviteter arvoderas ej. 

§14. Lina redogjorde för 2024 års budget som fastställdes.  

§15. Mötet beslutade att styrelsen ska bestå av 7 ledamöter + ordförande.  

§16. Till ordförande på ett år valdes Jan-Olof Andersson. 

§17. Till ledamöter för 2 år omvaldes: 

        Kajsa Vik, Smedsgård                       Krister Stenberg, Spannarp 

        Rolf Carlsson, Ästad                         Måns Torstensson, Björnhult 

        1 år kvar (valdes ej): Sven Ohlsson, Sven Gunnarsson och Bengt Svensson  

§18. Till revisorer valdes: Alma Ragnarsson (omval) 

                                          Sven-Anders Svensson (nyval) 

§19. Till valberedning omvaldes: Sofia Warefeldt och Göran Ramstedt.  

§20. Under övriga frågor informerades kring turerna för framtiden för Strömma 

damm. Beslutades att styrelsen fortsatt skulle bevaka frågan och göra en 

skrivelse inför informationsmötet den 9 april och miljö och vattendomstolens 

beslut den 16 april. 

§21. Mötet avslutades. 

 

Mötesordförande:                                                  Protokolljusterare: 

 

………………………………                     ……………………………………. 

  Helene Andersson                                             Sven-Arne Bengtsson 

Sekreterare: 

 

……………………………….                     …………………………………… 

   Bengt Svensson                                                  Fredrik Venåker 


